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Heeej!
Mitt namn är Simon Niss och är 24 år! Jag har länge funderat på en kabelpark vid insjön där 
det är friluftsliv. 
Detta är ett system som går på ström så det är miljövänligt. Det går att åka från nybörjare till 
proffs.
Man åker ca. 200 m och sedan vänder om. 
En person åker i taget och man kanske åker i 15 min för 120 kr. Det är väldigt intensiva 15 
min och på en dag i 8 timmar har man dragit in ca 4000 kr. Man kan t.o.m. ta 100 kr för 10 
min och det säljer väldigt bra!

Läs gärna här:
http://wakeparks.se/wp/cable-systems/
http://wakeparks.se/wp/cable-systems/system-2-0/
http://wakeparks.se/wp/media/

Denna park kommer att ha betalat sig själv på ca. 2-3 säsonger. Ännu snabbare om man även 
kör denna på vintern. Då man kan åka snowboard och skidor efter kabeln. Se länk.

https://www.youtube.com/watch?v=4oaRnDbEtx4

Här är en video på hur det ser ut när man åker!

Detta är en sport som har växt otroligt fort och växer fortfarande. Det finns ett par 2.0 system 
i sverige och 2 st. fullsize parker. Men där krävs lite mer plats.

Fullsize
http://wakeparks.se/wp/cable-systems/fullsize/

Jag hoppas att ni också tycker att detta är ett utmärkt förslag och det kommer bli en mycket 
bra investering.
Om platsen inte passar så har jag andra förslag också, men just eftersom att det finns 
resturanger och parkeringar klart där låter det som den bästa platsen.

Mvh Simon Niss
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